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Karl Nordlander och Jan-Erik Nordgren har meddelat förhinder.  
  
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
Dagens möte ägde rum i anslutning till äldredagen på Fristad 
servicehus. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes, tillägg under punkt 5, inkomna 

protokoll. 
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3. Val av justerare. Till justerare utsågs Iris Johnsson och Bo 
Werner  

 
4. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 06 05 11. Protokollet godkändes med ett 
tillägg på balanslistan, Matkostnader. 

 
 
5. Anmälan av inkomna protokoll, Bo redogör kortfattat ur 

innehållet: 
• Lokala handikapprådet 06 05 03. Här beskriver man 

bland annat problem med tillgängligheten på Eggeby 
gård. 

• Rinkeby stadsdelsnämnds pensionärsråd 06 05 08. 
Ombyggnadsstart för sinnenas trädgård i augusti. I 
Rinkeby har beslut tagits att ha med en 
biståndshandläggare på en del av rådets sammanträde. 
Rådet beslöt att höra mera hur det fungerar.  

• Kommunstyrelsen pensionärsråd, KPA 06 05 08. Möte 
planeras med stadsdelarnas pensionärsråd i höst. 
Diskussion har även förts om kosten för äldre- 
mat/serviceinsats. Rådet beslöt att rekvirera skriften 
”Maten en serviceinsats” från Äldrecentrum. 

 
6. Rapporter och skrivelser 

• Balanslistan, se bilaga 1 
• Remissen om revidering av stadens riktlinjer ” Insatser 

enligt LSS och bistånd enligt SOL för barn, ungdomar 
och vuxna med funktionshinder” och ”Riktlinjer för 
riksfärdtjänst” . Rådet beslöt att inte lämna något 
yttrande, bland annat på grund av för kort om tid. 

• Remissen ”En sammanhållen 
diskrimineringslagstiftning” som Bo Werner, som enskild 
ledamot, skrivit ett yttrande om, bifogas protokollet, 
bilaga 2.     

 
7. Information frånstadsdelsnämndens sammanträde och    

övrig information från förvaltningen 
Nämndens nästa möte är den 15 juni, Tensta träff. Bland 
annat kommer ärendet om åtgärdsplan för äldreomsorgen 
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upp, likaså en ansökan till Länsstyrelsen om projektmedel 
till stöd för anhöriga inom äldreomsorgen, även den ansökan 
till stadsdelsförnyelsen om medel till ”öppen” 
dagverksamhet och äldredag skall det fattas beslut om.   
Svar på remiss gällande riktlinjer för handläggning av 
ärenden enligt SOL och LSS för personer över 65. 
Beslut skall fattas om ev upphandling av drift av 
restaurangen i Fristad servicehus och leverens av kost till 
Fristad äldreboenden. Sven Larsson och Mats Dahlbom 
utses av pensionärsrådet att vara de som lämnar synpunkter 
på ev förfrågningsunderlag och val av utförare. 
Stockholms stads äldreomsorgsplan 2006-2010, delades ut. 
 

8. Övriga frågor 
Bibliotekets vänner inbjuder till träff på Tensta bibliotek den 
14 juni kl 18.00. 
Alla ombeds komma med förslag på studiebesök. Sedan 
tidigare finns önskemål att besöka Hökarängens 
närvårdscentral och kontakt skall tas med Rinkeby för att 
höra hur besöket i Norrtälje var.  

   
9. Mötet avslutas  
 
 
Bilagor.  

1. Balanslista   
2. Bo Werners yttrande om remissen ”En sammanhållen 

diskrimineringslagstiftning”. 
 
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
Birgitta Carlander 


